
Skolebestyrelsesmøde onsdag 10. maj 2022 17:30-20:00 på Krogårdskolen 

Til stede: Jesper, Dea, Michala, Janne, Søren, Leise og Muhammed (forældrerep.) Morten og 
Søren (medarbejderrep.) Rasmus og Dan (ledelse og referat) 

 

Referat  

Mødeleder: Søren 

 

1.Opsamling fra sidste møde (to-do liste)  Jesper 5 min 

Intet til referat. 

 

2. Nyt fra elevrådet    10 min 

Ikke tilstede 

 

3. Nyt fra medarbejderne, ledelsen og skolebestyrelsen 30 min  

Medarbejderne: 

 Vi er nået til det sidste step i fagfordelingen, der hvor de sidste fag skal fordeles og 
”kabalen” skal gå op. 

 Økonomien er fortsat i fokus – som bekymring. Hvad sker der i løbet af efteråret 
osv... 

Ledelsen: 

 Sidste skoledag for 9. Kl. Er onsdag d. 16/5 
 Ferieplanen for 2023/2024 skal ændres pga. Afviklingen af St. Bededag fordi eleverne 

fortsat har 200 skoledage. 
o Ændringen bliver: Juleferien starter torsdag d. 21/12 og slutter søndag d. 7/1.  
o D. 20/12 samt d. 26/4 bliver skoledage. 

 Skolens økonomi – Rasmus gennemgik skolens sidste budgetopfølgning. Vi er 
pressede på økonomien og holder nøje øje med skolens udgifter. 

 

4. Nyt fra formanden     Jesper 10 min 

Skolerådsmødet er desværre aflyst – og udskudt 3 måneder. 

Næste skolebestyrelsesmøde afholdes hos formanden. 
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5. Princip for brug af meddelelsesbog   Rasmus 20 min 

Rasmus havde inviteret Ditte med til dette punkt. Hun forklarede om opbygningen af 
”meddelelsesbogen” og hvordan vi arbejder med overgangen fra elevplaner til 
meddelelsesbogen. 

Der blev vist eksempler fra ”den virkelige verden”, hvor sammenhænget mellem 
fokuspunkter og målsætninger blev vist. – Omfanget er ”reduceret”, så planen ikke bliver for 
uoverskuelig for den enkelte elev. ”Vi – skolen, sætter barren, så vi får alle med over den.” 

God debat, med inputs i fht. Hvem har ansvaret? Hvor opdelt skal den være (i rollerne 
elev/forældre/skole el. Lærer.) 

Husk at meddelelsesbogen skal understøtte dialogen – den skal ikke være dialogen. 

Det nye system vil blive evalueret i løbet af et års tid. 

Skolebestyrelsen godkender det fremlagte princip. 

 

6. Princip skole-/hjemsamarbejdet  Fatima og Martin Princip 20 min 

Punktet udsat 

 

7. Kort dialog om princip for inklusion   Rasmus 10 min 

Da der er en ny rapport undervejs vedr. kommunes håndtering af inklusion m.m. udsættes 
punktet til efter denne er offentliggjort. 

 

7. Kvaliteten af vikarer i klasserne   20 min 

Dan orienterede om skolens vikarprincipper og måden vi dækker skolens klasser ind ved 
fravær – kendt, som sygdom. 

God drøftelse med afslutningen; der skal være forskel i kvaliteten af undervisningen, hvis vi 
sender en 18-19-årige ung mand uden uddannelse ind i en klasse, kontra en uddannet lærer. 

 

8. Evaluering Kontaktforældremøde   Malene 20 min 

Stort fremmøde - også mange nye. Dejlig spørgelyst og positiv interesse! 

Flere af de fremmødte vil gerne have mulighed for at mødes mere/igen, så de kan stille 
spørgsmål til SB. – Måske et møde for nye klasser? 

Mangfoldighed er en styrke! Men hvordan pokker får vi flere (forskellige) forældre med? 
Udløste en god debat om, hvordan vi får fat i forældre, som normalt ikke deltager i 
arrangementer som dette? 
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9. Eventuelt og arbejdsgrupper (arbejdsdag?) 5 min 

Jesper laver et oplæg vedr. ”forældrearbejdsdag” til næste møde. 

Muhammed har skiftet arbejdsgruppe fra Krogårdpanelet til kontaktforældre. 

 

Kommende møder: 

Tirsdag 13/6 Sommerafslutning Opfølgning på de allerede gennemgåede principper 

 

Emner til kommende møder: 

Arbejdsgrupper: 

Toiletter   Elevråd, Malene og Jesper 

Kontaktforældre  Malene og Leise 

Styregruppe for digital skattejagt Mohammad og Leise 


